

# List of Signatures

Page 1/1

 **Protokoll\_FS 1\_250124.pdf**

Name	Method	Signed at
ULRIKA ASKENGREN	BANKID	2024-02-12 10:53 GMT+01
Åsa Norlin	BANKID	2024-02-11 14:54 GMT+01
THOMAS WILHELM	BANKID	2024-02-11 14:36 GMT+01



This file is sealed with a digital signature. The seal is a guarantee for the authenticity of the document.

External reference: D53F892F212248F28781CE1ACB34F7F1

# FS 1

tor 25 januari 2024, 17:00 - 20:00

Teamsmöte



## Deltagare

### Styrelsemedlemmar

Åsa Linares Norlin, Karin Olsson-Sandberg, Ellis Kivi, Thomas Wilhelm, Mathias Kemi, Maria Nilsson, Åsa Edlund, Niclas Rodhborn, Rasmus Isaksson

### Kanslipersonal

Bo Sköld (GS), Ulrika Askengren (Mötes sekreterare)

### Valberedning

Stig Carlsson

## Mötesprotokoll

### 58. Mötets öppnande

Ordförande Åsa Linares Norlin öppnar mötet.

#### 58.1. Val av protokolljusterare

##### *Förbundsstyrelsen beslutar*

att utse Thomas Wilhelm att jämte ordförande justera protokollet.

#### 58.2. Föregående mötesprotokoll

##### *Förbundsstyrelsen beslutar*

att med godkännande lägga protokoll FS 10 till handlingarna.

#### 58.3. Godkännande av dagordningen

##### *Förbundsstyrelsen beslutar*

att godkänna dagordningen.

## 59. Rapporter



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:  
D53F892F212248F28781CE1ACB34F7F1

### 59.1. Ordförandes rapport

Ordförande berättar om utvärdering av kandidatur OS/Paralympics 2030 som görs av extern part. Hon informerade om att riksidrottsstyrelsen kommer lägga upp ett FAQ gällande Israel-Hamas konflikten och dess relation till idrotten på RF:s hemsida. EPC kommer ha ett extra General Assembly med anledning kriterier inför Rysslands deltagande vid PL Paris 2024.

Förbundsstyrelsen diskuterade sedan frågan om förändrat elitidrottsstöd som lyftes av ett 20-tal medlemsförbund under RF:s extra stämma och gick igenom de förändringar som beslutades på extrastämman.

#### **Förbundsstyrelsen beslutar**

**att** tacka för rapporten.

### 59.2. GS rapport

GS lyfte i sin rapport bland annat arbetet med Elitidrott 2030. Att förbundet har gjort ett tilläggsäskande om paralympiska medel för 2023 och 2024 med anledning av ökade kostnader. GS informerade även om personalfrågor bland annat avseende lönekartläggning och löneprocess.

#### **Förbundsstyrelsen beslutar**

**att** tacka för rapporten.

### 59.3. Rapport från råd och kommittéer

EPC har fått in flertal nomineringar till de aktivas råd. Ellis Kivi från PU är med i arbetet och har lagt fram ett förslag på 8 st. Dessa fastställs av EPC:s styrelse.

Det medicinska rådet tar fram ett nytt förslag på arbetsform. I det pågående arbetet är klassificering i fokus.

RF:s ekonomiska råd hade möte i december, där diskuterades kommande och gällande principer. Representanter från 17 SF finns i rådet. Från Parasportförbundet Mathias Kemi.

RF:s anläggningsråd har haft sitt första möte som informerades om. Från Parasportförbundet ingår Thomas Wilhelm.

Maria Nilsson som sitter i FIFH:s styrgrupp MO rapporterade om det pågående arbetet inför Malmö Open.

#### **Förbundsstyrelsen beslutar**

**att** tacka för rapporterna.

### 59.4. Repetition FS strategiskt prioriterade områden 2024

Förbundsstyrelsen diskuterade åter de 6 prioriterade områdena för 2024.

#### **Förbundsstyrelsen beslutar**

**att** tacka för informationen

**att** GS verkställer de prioriterade områdena.

### 59.5. Paris 2024 (privat resande och biljetter)

Förbundskansliet planerar och förbereder just nu besöksprogram till Paralympics i Paris. För de som reser med något av våra besöksprogram ordnar vi med biljetter till de tävlingar och arenor som besöks inom ramen för programmet. Förbundet bokar och administrerar inte biljettköp utanför besöksprogrammen. De biljetterna kan enkelt köpas på egen hand via biljettportalen:

#### **Förbundsstyrelsen beslutar**

**att** tacka för rapporten.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:  
D53F892F212248F28781CE1ACB34F7F1

## 59.6. Rapport kompetenslyft, inkludering, effektmätning och stegvis övergång.

Sedan RIM 2021 har en styrgrupp med representanter från RF och Parasportförbundet arbetat med frågan kompetensstöd gällande parasport för SF och IF. Tack vare återstartsstöd har arbetet under 2022 och 2023 intensifieras. 62 SF är idag med i satsningen kompetenslyft. Alla RF-SISU distrikt jobbar aktivt med frågan och ett flertal SF har fått extra medel för att utveckla parasport.

Under 2024 görs ett omtag gällande arbetssätt i de olika processerna för att skapa större tydlighet och skapa bättre synergier. Det finns också ett behov av en uppdaterad gemensam målbild för hela idrottsrörelsen gällande satsningen på ett ökat kompetensstöd inom parasport. Denna målbild behöver kommuniceras till hela idrottsrörelsen.

### **Förbundsstyrelsen beslutar**

**att** tacka för informationen.

**att** GS fortsätter arbetet efter presenterad plan/inriktning.

## 59.7. Innehåll SDF IK informations- och dialogmöten 2024

### **Stående teman 2024**

Övergripande information om vad som händer (ordförande och GS) - Strategiarbete inför FM 2025 - Kommunikation / marknadsföring / internkommunikation - Särskilda frågor som SDF vill ta upp, men som berör många

### **Förslag till mer specifika teman 2024**

Nedanstående teman kan också behöva brytas ut och anpassas både i tid och för målgrupp. \* Inkludering / integrering av idrotter \* Kompetensstöd (status, roller och ansvar) \* Återstartsarbete målinriktat \* Parasportpolitiskt arbete - Ledarrekrutering, utbildning och utveckling samt förtroendemanna utbildning - Special Olympics och skolsamverkan - Paralympics och elitutveckling (med Elitidrott 2030 och ny paralympisk strategi) - Utbildning och forskning \* Idrottsutveckling och gärna information om hur det går i idrotterna.

### **Förbundsstyrelsen beslutar**

**att** tacka för rapporten.

**att** GS får i uppdrag att planera för och genomföra informations- och dialogmöten enligt plan

---

## 60. Strategiska överväganden

### 60.1. Evenemangstrategi – utkast.

Förbundsstyrelsen diskuterade det utkast som finns på Evenemangstrategi.

### **Förbundsstyrelsen beslutar**

**att** tacka för förslag och inarbeta behov av förändringar för beslut till kommande FS möte.

### 60.2. Strategiarbete till FM 2025

Projektplanen för den kommande strategin presenterades. Arbetet är upplagt i 5 faser och förbundsstyrelsen som är styrgrupp för arbetet öppnar och stänger varje fas.

### **Förbundsstyrelsen beslutar**

**att** tacka för föredragning.

**att** GS får i uppdrag att utifrån förda diskussioner ta fram projektplan och genomföra strategiarbetet.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:  
D53F892F212248F28781CE1ACB34F7F1

### 60.3. Inkludering och behov av målbild – inriktning

Inkluderingen har pågått i 10 år, och flertalet lärdomar från de processerna som pågått är i behov av en större analys. Det kan ske genom sk effektmätning av de idrotter som hittills "överlämnats" till mottagande SF. Därefter behöver en helt ny projektplan tas fram som tydliggör målbild och inriktning framåt för både överlämnade och kvarvarande idrotter i vårt förbund.

Vokabulären behöver ses över, och enligt förslag skulle t.ex "inkluderingsprocessen" istället kallas för "ansvarsförflyttning" för de idrotter som Parasportförbundet har ansvar för. Detta för att tydliggöra för oss själva såväl som idrottsrörelsen i stort (RF, andra SF, RF-SISU distrikt) vad dessa processer innebär. Även att byta "övergångsavtal" mot "utvecklingsmål" kan förbättra tydligheten i vad som är vårt förbunds respektive mottagande förbunds ansvar och roller för att uppnå optimal utveckling av respektive paraidrott.

Även SDF:ens roll gentemot RF-SISU distrikt behöver tydliggöras. Tydliggörande behövs gällande t.ex föreningars medlemskap i vårt förbund samt hos andra SF, och vilket stöd de kan söka hos olika förbund och hos RF/SISU centralt samt i RF-SISU distrikt.

#### **Förbundsstyrelsen beslutar**

att tacka för rapporten

att ge GS i uppdrag att ta fram tydliga/möjliga vägval utifrån diskussionen på mötet.

### 60.4. Elitidrott 2030 (inriktning och mandat)

Förbundsstyrelsen diskuterade uppdraget från de tre stämmorna: SPK, SOK och RF och behov av inriktning. Nedan beskrivs de 8 punkterna förenklat i tre punkter.

1. ...skapa en effektiv och ändamålsenlig organisering för att nå målen i #elitidrott2030.
2. ...intressera staten och näringslivet för att medverka i en väsentlig resursförstärkning till elitidrotten. 100 + 100 mkr
3. ...säkra rätt socioekonomiska förutsättningar för elitaktiva och tränare.

Behovet av att tydliggöra vad elit är kopplat till elitidrottstöd diskuterades även under mötet.

#### **Förbundsstyrelsen beslutar**

att tacka för föredragning.

att GS återkommer med förslag till inriktning och mandat vid kommande styrelsemöte.

---

## 61. Beslutsärenden



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:  
D53F892F212248F28781CE1ACB34F7F1

## 61.1. FS beslut om firmatecknare inklusive stiftelser.

Med anledning av att förbundet inte längre kommer att ha en interim ekonomichef behöver det göras en revidering av firmatecknare då ordinarie ekonomichef är tillbaka samt att interim ek.chef snart avslutar sitt uppdrag.

Förbundet behöver även utse en fondstyrelse till våra 2 stiftelser som har i uppdrag att ansvara för den årliga utdelningen i fonderna, samt firmatecknare till dessa. Enligt stadgarna för stiftelserna är det styrelsen för förbundet som förvaltar stiftelserna samt utser denna fondstyrelse.

### *Förbundsstyrelsen beslutar*

**att** utse ordförande Åsa Llinares Norlin och GS Bo Sköld som firmatecknare för Svenska Paraspportförbundet och Sveriges Paralympiska Kommitté. Två av ovanstående i förening eller en av dessa i förening med någon av de övriga förbundsstyrelseledamöterna.

**att** delegera arbetsgivaransvaret till GS Bo Sköld med personalledning, anställning och organisering. GS har det övergripande ansvaret för anställda. För att på bästa sätt leva upp till personal- och arbetsmiljöansvaret kan GS delegera avgränsade arbetsuppgifter inom ansvaret och därmed sammanhängande befogenheter till underlydande chefer.

**att** utse ekonomichef Andreas Johannesson till firmatecknare att teckna skattedeclarationer, pensionsärenden och telefonabonnemang.

**att** utse ekonomichef Andreas Johannesson att i förening med Bo Sköld, Hans Säfström, Ulrika Askengren eller Åsa Llinares Norlin göra internetbetalningar, teckna övriga bankärenden och värdeförsändelser.

**att** utse ekonomichef Andreas Johannesson att i förening med Bo Sköld eller Mathias Kemi att göra placeringar/omdisponeringar i enlighet med den av styrelsen fastställda placeringspolicyn

**att utse** Mattias Kemi, Maria Nilsson, Bo Sköld, Andreas Johannesson och Elin Ström till ledamöter i fondstyrelsen för Stiftelsen Inez Lundblads fond (org 802400–1185) samt för Elsa & Olof Ericsson Stiftelse (org 802411–7122).

**att fastställa** Maria Nilsson, generalsekreterare Bo Sköld, ekonomichef Andreas Johannesson till firmatecknare två i förening för Elsa & Olof Ericsson Stiftelse (org 802411–7122)

**att** beslutet justeras med omedelbar verkan.

## 61.2. FS beslut om GS instruktion.

### *Förbundsstyrelsen beslutar*

**att** besluta i enlighet med förslag till GS instruktion.

## 61.3. FS beslut om vår Postkodansökan som förmånstagare

### *Förbundsstyrelsen beslutar*

**att** godkänna att vi ansöker om att bli förmånstagare.

## 61.4. FS deltagande i SDF årsmöten och koppling till strategi

### *Förbundsstyrelsen beslutar*

**att** GS skickar ut underlag till styrelsens ledamöter där de anger när de kan delta vid SDF årsmöten.

**att** uppdra till presidiet att ta fram riktlinjer för förlorad arbetsinkomst vid FS åtaganden.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:  
D53F892F212248F28781CE1ACB34F7F1

## 61.5. Rapport från arbetsgruppen- stipendier och fonder

Arbetsgruppen för stipendier, fonder och utmärkelser har haft ett protokollfört möte sedan årets början där inkomna nomineringar till förbundets stipendier, fonder och priser presenterats och diskuterats. Närvarande var Maria Nilsson, Joanna Hanner och Carina Forslund. Stickan Carlsson närvarade ej men har tagit del av protokoll och förslag till beslut. Ines Lopes har varit informerad löpande och kommit med inspel. Då Jerringfondens ordförande önskar förbundets förslag i god tid inför sitt eget styrelsemöte behöver denna punkt beslutas separat. Jerringfondens pris planeras delas ut på Parasportgalan.

### **Förbundsstyrelsen beslutar**

**att** tilldela **Jerringfondens Parasportpris** till den av arbetsgruppens föreslagna Idrottsföreningen och att priset delas ut på Parasportgalan.

---

## 62. Eventuella övriga frågor

Inga övriga frågor

---

## 63. Nästa möte

FS nr. 2, den 16-17 Mars, lördag kl.10 till söndag kl. 13

---

## 64. Mötets avslutande

Åsa Llinares Norlin tackade för dagens styrelsemöte.



This file is sealed with a digital signature.  
The seal is a guarantee for the authenticity  
of the document.

Document ID:  
D53F892F212248F28781CE1ACB34F7F1